

交通事務委員會

並在 2019 年 5 月 17 日會議上通過有關 "增加泊車位供應的最新概況"的議案

審計署報告《公眾泊車位的規劃、提供和管理》指出，本港近半(47%)路旁電單車泊車處被發現長期停泊不適宜在道路行走的電單車（俗稱「死車」），當中涉及618輛電單車。鑑於大量死車停泊在泊車處會阻礙有需要的車主使用車位，本委員會要求有關當局加強執法，採取更有效措施移除死車。

動議人：譚文豪議員

(Translation)

Panel on Transport

Motion on "Latest situation on increasing the provision of car parking spaces" passed at the meeting on 17 May 2019

The Director of Audit's Report on "Planning, provision and management of public parking spaces" has pointed out that almost half (47%) of the on-street motorcycles considered not roadworthy (commonly known as "dead vehicles") have been found parking there for a long period of time, involving a total of 618 motorcycles. As the parking of a large number of "dead vehicles" in parking places will hinder car owners with parking needs from using the parking spaces provided, this Panel calls upon the relevant authorities to step up law enforcement efforts and take more effective measures to remove these "dead vehicles".

Moved by : Hon Jeremy TAM Man-ho